
Zápisnica č. 5/2011 

z mimoriadneho rokovania vedenia STU dňa 28. 2. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Ján Kaluţný, Vladimír Báleš, František Janíček, Robert Redhammer, Milan 

Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár, Ľudovít Molnár (dekan FIIT STU) 

 

Neprítomní:  Dušan Petráš, Maroš Finka 

 

 

Program: 

 

1. Stav výstavby FIIT STU (prof. Janíček) 

2. Rozličné 

 

Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 

1) Prerokovanie Ďalšieho postupu výstavby FIIT STU (prof. Janíček) 

2) Návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným zmluvám (prof. Janíček) 

3) Projektový zámer na výzvu z OP vzdelávanie (pror. Kaluţný) 

 

 

K bodu 1 Stav výstavby FIIT STU (prof. Janíček) 
  

Prof. Janíček: Informoval o celej genéze stavby novej budovy FIIT STU od jej začiatku 

doteraz ako aj o výsledku rokovania s predstaviteľmi dodávateľa stavby 

firmy ZIPP. Firma nebola ústretová, nemá záujem dofinancovať našu stavbu 

a v zmysle platnej zmluvy bude poţadovať aj penále. Dlh STU – doteraz 

neuhradené faktúry sú vo výške 1,514 mil. EUR. Stavba mala byť pôvodne 

ukončená do 30.4.2011. 

Prof. Báleš: Ak by vláda SR dodrţala záväzok vyplývajúci z platného uznesenia nebol 

by problém s úhradou faktúr. Je za to, aby sa uvedený dlh voči firme ZIPP 

uhradil zo strany STU, aby nové vedenie STU nezdedilo tento problém.  

Prof. Janíček: Problém je potrebné rozdeliť na aktivity zrealizované ešte v roku 2010 a na 

aktivity plánované realizovať v roku 2011. Súčasne sa musíme rozhodnúť, 

ako budeme/nebudeme so stavbou pokračovať ďalej. Prvoradé je 

vysporiadanie dlhu za práce, ktoré uţ na stavbe boli vykonané a faktúry ešte 

nie sú zo strany STU uhradené. Opýtal sa, ako bolo naloţené 

s prostriedkami, ktoré dostala FIIT STU k dispozícii z Fondu reprodukcie 

STU. 

Odpovedal dekan FIIT Molnár: tieto prostriedky fakulta doteraz nepouţila. 

Kvestorka STU 

Žideková: 

Upresnila, ţe FIIT STU dostala pridelené 1,58 mil. EUR z Fondu 

reprodukcie STU a doteraz tieto prostriedky nečerpala. 

Dekan FIIT  

STU Molnár: 

Potvrdil túto informáciu a uviedol, ţe chce tieto prostriedky investovať do 

stavby, čím by bol pokrytý doteraz uvedený dlh vo výške 1,514 mil. EUR. 

Pror. Kalužný: Uzavrel túto časť diskusie s tým, ţe STU uhradí faktúry za práce, ktoré uţ 

na stavbe boli vykonané (dlh) z prostriedkov, ktoré boli FIIT STU pridelené 

z Fondu reprodukcie STU a fakulta ich doteraz nečerpala.  

Ďalej otvoril diskusiu o tom, čo bude so stavbou FIIT STU ďalej. Situácia je 

však taká, ţe nemôţeme zaviazať budúce vedenie STU uznesením, čo má 

v tejto veci robiť. Ponechal by to na rozhodnutie nového vedenia STU. 
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Prof. Janíček: Navrhuje poţiadať o navýšenie schválených prostriedkov zo štátneho 

rozpočtu z dôvodu indexácie cien. Je za dokončenie hrubej stavby + 

základné IKT nespomaleným tempom v zmysle platnej zmluvy 

s dodávateľom vrátane jej kolaudácie a následne stavbu zamknúť. Interiéry 

sú osobitná kapitola. 

Prof. Báleš: Pripomenul, ţe na začiatku bola s predstaviteľmi FIIT STU dohoda 

o viaczdrojovom financovaní stavby – sponzori a projekty ŠF. Zatiaľ sa tak 

nestalo. Má názor, ţe najhorším riešením by bolo stavbu zastaviť a budovu 

zakonzervovať. Uviedol, ţe STU nemôţe dofinancovať celú stavbu, 

nakoľko peniaze má viazané inými zmluvnými záväzkami – napr. zmluvy 

na projekty ŠF – spolufinancovanie a predfinancovanie projektov. 

Pror. Kalužný: Navrhol, aby bol zriadený expertný tím zloţený z ľudí, ktorí o stavbe 

najviac vedia doteraz ako aj zástupcov nového vedenia STU. 

Predseda AS 

STU Žalman: 

Navrhol, aby touto úlohou bol uţ poverený novozvolený kandidát na rektora 

doc. Redhammer. 

Doc. 

Redhammer: 

Uviedol, ţe to chápe ako odporúčanie pre nové vedenie STU. Jeho názor je, 

ţe je potrebné celý projekt rozloţiť na detaily, zredukovať čo je moţné, 

hľadať etapovitosť a brať do úvahy časovú aj finančnú náročnosť výstavby. 

Aţ tak sa nové vedenie STU môţe rozhodnúť čo bude so stavbou robiť 

ďalej. Aj z projektov ŠF bude moţné získať prostriedky, ale to je na dlhšiu 

dobu, pretoţe momentálne nie je vyhlásená ţiadna vhodná výzva. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/5/2011 

Vedenie STU deklaruje, ţe má záujem o dostavbu novej budovy FIIT STU. Doterajší dlh vo 

výške 1,514 mil. EUR bude uhradený z prostriedkov, ktoré boli FIIT STU pridelené z Fondu 

reprodukcie STU a fakulta ich doteraz nečerpala. STU nechce mať v súvislosti so stavbou 

ďalšie náklady ako sú penále resp. výdavky spojené so zastavením stavby. Odporúča 

kandidátovi na rektora STU doc. Redhammerovi zostaviť tím, ktorý urobí podrobnú analýzu, 

bude hľadať etapovitosť výstavby, bude brať do úvahy časovú a finančnú náročnosť projektu 

a navrhne optimálne riešenie také, ktoré súčasne finančne neohrozí ďalšie zmluvné záväzky, 

ktoré STU má. Prvú informáciu v tejto veci podá doc. Redhammer na rokovaní vedenia STU 

dňa 7.3.2011. 

 

 

K bodu 2  Rozličné 
 

1) Prof. Báleš: 

Informoval vedenie STU o stretnutí na Ekofonde. Koncom roku 2010 vypršala dohoda 

o spolupráci medzi SPP a STU a navrhuje túto zmluvu buď predĺţiť alebo podpísať novú 

 

Úloha V-STU č. 1/5/2011 

Vedenie STU poveruje prof. Báleša rokovaním s predstaviteľmi SPP o novej zmluve 

o spolupráci medzi SPP a STU v Bratislave. 

Z: prof. Báleš 

T: 14.3.2011 

 

2) Prof. Janíček: 

Predloţil na rokovanie nasledujúce návrhy nájomných zmlúv a dodatkov k nájomným 

zmluvám. Všetky návrhy boli skontrolované JUDr. Fabianovou a sú v súlade s príkazom 

rektora v tomto smere. 
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1) Dodatkom k NZ s nájomcom Ivan Kalev, Brečtanova 3164/29, 831 01 Bratislava sa predlţuje nájom 

nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda do 31.12.2011 na účely skladu.  

 
2) Nájomná zmluva s nájomcom Študentský cech strojárov SjF STU, Nám. Slobody 17, 812 31 Bratislava. 

Nájom sa týka nebytových priestorov na ŠD Mladá Garda v celkovej výmere 220,3 m
2
 od 1.3.2011 do 

31.12.2011. Účelom nájmu je prevádzka fitnescentra a posilňovne pre študentov.  

 
3) Dohoda o ukončení zmluvy s nájomcom Coca-cola Slovenská republika, s.r.o., Tuhovská 1, P.O.Box 37, 

831 07 Bratislava. Zmluva o umiestnení nápojového automatu v priestoroch ŠD Svoradov v Bratislave sa 

končí dňom 15.2.2011. 

 

4) Nájomná zmluva s nájomcom S-TERM, s.r.o. Gessayova 45, 851 03 Bratislava. sa Prenájom sa týka 

nebytových priestorov v areáli SvF STU na Technickej ul. 5 v Bratislave, miestnosť č. 37 v hale M3 o 

výmere 24,3 m
2
. Nájomná zmluva sa uzatvára na obdobie od 1.2.2011 do 30.6.2011. Účelom nájmu je 

vykonávanie školení servisných technikov firmy Robert BOSCH. 
 
5) Dodatkom k NZ s nájomcom Ing. Marek Jantošovič, Lotyšská 5181/20, 821 06 Bratislava sa predlţuje 

nájom nebytových priestorov do 31.12.2012 a súčasne sa zvyšuje nájomné. 

 

6) Nájomná zmluva s nájomcom i4u, s.r.o. Dunajská 36, 811 08 Bratislava. sa Prenájom sa týka nebytových 

priestorov v areáli SvF STU na Radlinského ul. 11 v Bratislave, miestnosť č. 02 v suteréne bloku A o 

výmere 31,7 m
2
. Nájomná zmluva sa uzatvára na obdobie od 1.3.2011 do 31.12.2012. Účelom nájmu je 

vykonávanie podnikateľskej činnosti – automatizované spracovanie dát (prevádzkovanie datacentra). 
 

Uznesenie V-STU č. 2/5/2011 

Vedenie STU súhlasí s predloţeným návrhom nájomných zmlúv a dodatkov k NZ. 

 

3) Predseda AS STU Žalman: 

Uviedol, ţe text Výročnej správy STU za rok 2010 údajne ešte nie je kompletný 

a prerokovanie v AS STU dňa 7.3.2011 je ohrozené. 

 

4) Pror. Kalužný: 

 Dodatok k organizačnému poriadku, ktorý na minulom rokovaní predloţil riaditeľ 

ŠDaJ STU Hulík sťahuje z programu rokovania AS STU dňa 7.3.2011. 

 Predloţil písomný materiál – projektový zámer STU na aktuálnu výzvu 

z Operačného programu vzdelávanie. Súčasti STU sa dohodli, ţe pripravia spoločný 

projekt, ktoré predmetom je kvalita ŠP, hodnotenie kvality systému vzdelávania 

a mobility expertov. Do projektu Sú zapojené všetky fakulty STU a ÚM STU okrem 

FCHPT STU a MTF Trnava, ktorá podáva projekt mimo Bratislavského regiónu. 

Zodpovedná za projekt je doc. Petráková. 

 

5) Doc. Redhammer: 

Dohodnuté bolo, ţe aspoň 1 týţdeň pred podaním projektu by mal byť tento predloţený 

na posúdenie na Výskumné centrum STU ako aj na ekonomické oddelenie. Ten časový 

úsek je potrebný na to, aby prípadné nedostatky v projekte mohli byť ešte odstránené. 

Poţaduje doručiť projekt na túto kontrolu čo najskôr. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/5/2011 

V prípade, ţe uvedený projekt bude úspešný, vedenie STU súhlasí so spolufiancovaním do 

výšky 5% z rozpočtu projektu z centrálnych zdrojov STU. 
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Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. – vedúci úradu rektora STU 

 

 

 

prof. RNDr. Ján KALUŢNÝ, PhD., zástupca štatutára STU 


